

Protokoll styrelsemöte i Jemtland Innebandy 2018-06-20

- § 1 Mötets öppnande
Ordförande Pär Malmrot öppnar mötet
- § 2 Mötets justerare
Till mötets justerare valdes Jenny Wallin och Tomas Scott
- § 3 Genomgång av föregående styrelsemötesprotokoll

Informationspunkter

- § 4 Ekonomisk rapport 2017/2018
Pär Malmrot gick igenom den ekonomiska rapporten.
Förra säsongen hade föreningen en omsättning på 493.000 kr, säsongen 2017/2018 var omsättningen 789.000 kr.
Från fjolårets vinst på 70.000 kr, blev årets resultat en förlust på ca 30.000 kr.
Av dessa 30.000 kr fattas en återbetalning på utbildningar på nästan 15.000 kr, men den kommer med på nästa års redovisning.
Bland annat har det varit mindre inkomst på spelaravgifter än vad som budgeterats samt att utfallet på arbeten blev nästan 100.000 kr mindre än vad som budgeterats.

- § 5 Lägesrapport från lagen
Herrlaget (div 1) – Andreas Johansson ansvarig tränare, Andreas Kågeman assisterande tränare. Spelartruppen ser bra ut. 2 nya spelare klara, Olle Domander och Fredrik Dahlin. Lite brist på backar och målvakter. Ev tillkommer några hemvändande spelare, Isak Hall och Isak Kronsten.

Herr-/juniorlag (div 2 samt utvecklingsserien Jämtland div 3) – Utgörs av utvecklingslaget samt 02-laget. Tränare Pär Malmrot och Patrik Cederberg. Peter Eklund och Jonas Åsenstam finns att tillgå, men ytterligare tränare skulle behövas. Fler spelare går att plocka in samt att målvaktssidan är lite tunn.

P04 ska spela i både Västernorrland- och Jämtlandsserien.
P06, P07, P08 och P09 ska spela i Jämtlandsserier
Ev ska även P10 spela seriespel.
Ett P11 lag bör startas upp i höst.

Damlaget – Gunnar Palm tränare och Kalle som assisterande tränare.

F02 är det oklart kring. Endast 5 som är klara, övriga är osäkra inför nästa säsong. Får förhoppningsvis mer besked efter Prag. Vill fortsätta att samarbeta med damlaget, men det finns ingen sådan kommunikation med damlaget för tillfället.

F04 ska spela i Västernorrland

I de yngre lagen är det tunt med tjejer, men vi hoppas att lagen ändå kommer att vara kvar.

Belutspunkter

- § 6 Upptaktsmöte ledare kommer att ske 29/8 i Sporthallen
Föreningsdag Stadium kommer att ske 23/8
Upptaktsträff senior/juniorlagen 17-19/8 i Valla
- § 7 SISU-ansvarig/Idrott online kommer Jenny Wallin att vara med hjälp av Tomas Scott.
- § 8 Valberedning, förslag til styrelsen nästa år.
Frågan är ställd till Öjvind Bäckman samt att ett antal andra namn diskuterades och kommer att bli kontaktade för att få frågan om att ingå i Jemtland Innebandys styrelse.
- § 9 Årsmöte kommer att hållas 29/7 kl 17.00 på CGI.
Förslag på avgifter till nästa säsong:
Medlemsavgift, betalas av samtliga medlemmar - även stödmedlemmar 200 kr
Match- och licensavgifter - utöver medlemsavgiften
Seniorer: 2600 kr
Gymnasieelver i senior/juniorlag: 1600 kr
P/F 03-06: 8 1200 kr
P/F 07-08: 900 kr
P/F 09-10: 600 kr (seriespel)
P/F 09-11: 400 kr (ej seriespel)
Herrar/Damer Motionsverksamhet: 300 kr
Familjerabatt - max 3200 kr per familj inklusive medlemsavgift, gäller ej Seniorer.
- § 10 Sponsorpaket diskuterades samt vikten av att snabbt få igång den arbetsgrupp som ska kallas för Marknadsgruppen. Malin Flodin och Tomas Scott kommer att ingå i denna grupp samt att Johnny Forsberg och Jonas Åsenstam kommer att tillfrågas, Malin gör detta.
Föreningen bör ha en värdegrund nedskriven för att kunna användas i jakt på sponsorer. Tomas Scott tittar på detta och gör ett utkast.
Förslag på försäljning av New Body och andra idéer diskuterades. Malin beställer hem material från New Body.
Marknadsgruppen kommer att försöka ha en första träff innan resan till Prag och jobba vidare med främst sponsorpaketet och försäljningsinsats i början av nästa säsong.
Inträden till matcher nästa säsong:
Div 1 Herrar
Vuxna 80 kr
Ungdomar (12-17 år) 40 kr
Barn under 12 år gratis

Div 2 herrar/Damlaget
Vuxna 40 kr
Ungdomar (12-17 år) 20 kr
Barn under 12 år gratis

§ 11

Östersunds cupen

Ett tydligare avtal mellan Östersunds cupen och Jemtland Innebandy bör göras. Pär Malmrot tar tag i detta. Efter att detta är gjort ska Jemtland Innebandys insats/lag diskuteras mer ingående. En arbetsgrupp för Östersunds cupen bör tillsättas.

Ett matcharrangemangs "schema" bör göras, inte bara för Österunds cupen utan även generellt för att få upp kvalitén på föreningens matchevent för kommande säsong.

Jenny Wallin tar detta med Marie Eklund och Jessica Lundemo

§ 12

Nästa möte 2018-08-07